
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Sirá ze dne 15.5.2015 

Přítomno: 7  členů zastupitelstva a  5  hostů 

1.Zahájení zasedání, kontrola usnesení ze zasedání ze dne  13.3.2015 

Hana Nováková starostka obce, zahájila zasedání v 17.00 hod. Konstatovala, že je přítomno 7 členů zastupitelstva  
a zastupitelstvo je usnášeníschopné. Hana Nováková se dotázala, zda byl ověřen zápis ze zasedání zastupitelstva ze 

dne 13.3.2015 (ověřili pan M.Čihá,K. Zvolský), zda k němu má někdo připomínky. Zápis je tímto ověřen a schválen. 

2. Jmenování ověřovatelů a zapisovatele zápisu                                                                                        
Ověřovateli zápisu p. M. Čihák a pan Karel Zvolský zapisovatelkou pí. Květa Černá 

HLASOVÁNÍ Č.:   1 PRO: 7 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK:   byl přijat 

3.Návrh a schválení programu    

1. Zahájení, kontrola usnesení ze zastupitelstva ze dne 13.3.2015                                                                         

2. Jmenování ověřovatelů zápisu a zapisovatele                                                                                                       

3. Schválení programu                                                                                                                                           

4. Schválení rozpočtového opatření č.1                                                                                                                  

5. Schválení k pověření provedení rozpočtových změn v roce 2015                                                                                

6. Schválení dohod o provedení práce a pracovních smluv                                                                                     

7. Schválení smlouvy žádosti o dotaci na dopravní obslužnost                                                                                       

8. Schválení firmy pro rekonstrukci budovy obecního úřadu                                                                                             

9. Schválení závěrečného účtu a návrhu rozpočtu Mikroregion Zbirožsko za rok 2014                                                     

10. Schválení zvýšení členského příspěvku Mikroregion Zbirožsko pro  MAS Světovina                                                    

11. Schválení, projednání žádostí o finanční pomoc                                                                                              

12.Zpráva o inventarizaci za rok 2014, schválení prodeje majetku                                                                              

13. Různé – pozemky, lesy,odpady a jiné                                                                                                                   

14. Diskuze – návrhy, dotazy, připomínky, podněty obyvatelstva a členů zastupitelstva                                             

15. Návrh usnesení                                                                                                                                               

16. Závěr zasedání 

HLASOVÁNÍ Č.:   2 PRO: 7 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK:   byl přijat 

4. Schválení rozpočtového opatření č.1                                                                                                                                                      

Jedná se například : p.Svačina stále nejsou doplaceny soudní výlohy, náklady, penále, které nám on zpětně po 
vynesení rozsudku jsou poměrnou částí, takže přesně nevíme kolik přijde v rozpočtu. Ve výdajích pak např. el. 
energie doplatek, u traktůrku na sek.trávy byla oprava a jiné  drobnější změny. 

  HLASOVÁNÍ Č.:   3 PRO: 7 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK:   byl přijat 

 

5. Schválení k pověření provedení rozpočtových změn v roce2015 

Každá změna rozpočtu schválena předem zastupitelstvem, nebo v co nejbližším termínu, když je havarijní stav. 
Možnost pověření k provedení rozpočtových změn . Schvalování rozpočtových změn bude probíhat za účasti 
starostky Hany Novákové a předsedy finančního výboru p. Michala Čiháka. Zastupitelstvo pověřuje starostku          
H. Novákovou k schvalování rozpočtových změn za účasti p.M.Čiháka.  
 
  HLASOVÁNÍ Č.:   4 PRO: 7 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK:   byl přijat 

6. Schválení dohod o provedení práce a pracovních smluv        

J. Vetengl , M. Novák – sekání trávy dohody o provedení práce. M. Kodet 8 hod. a V. Chvojka 4 hod. pracovní 
smlouva s Dohodou Úřad práce od 1.5 do 30.11.15. 

  HLASOVÁNÍ Č.:   5 PRO: 7 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK:   byl přijat 



7. Schválení smlouvy žádosti o dotaci na dopravní obslužnost již byla schválená na min. zastupitelstvu 

8. Schválení firmy pro rekonstrukci budovy obecního úřadu      

  Proběhlo vyhodnocení zakázka malého rozsahu na : Rekonstrukci budovy obecního úřadu. Účastnili se tři firmy 
nejnižší nabídka byla od : Dřevo- stavby, sdružení Jaroslav Sýkora- Petr Kočka. Z krajského úřadu bude poskytnuta 
dotace z programu rozvoje venkova  dotace 283 000 Kč.  472 632 Kč rozpočet dle projektu 

  HLASOVÁNÍ Č.:   6 PRO: 7 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK:   byl přijat 

9. Schválení závěrečného účtu a návrhu rozpočtu Mikroregion Zbirožsko za rok 2015 

Výnosy 175 160 Kč ( čl.příspěvky obcí ) náklady 119 489 Kč. HV – zisk 55 671 Kč.  

  HLASOVÁNÍ Č.:   7 PRO: 7 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK:   byl přijat 

10. Schválení zvýšení členského příspěvku Mikroregion Zbirožsko pro  MAS Světovina   

Dosud jsme platili 1000 Kč za rok na mikroregionu byl navržen devítinásobek z důvodů finančních problémů MAS. 
V dalších letech – pětinásobek. Z MAS je možno čerpat dotace jak za obec nebo v rámci mikroregionu zařídí veškeré 
podklady pro podání dotace atd.   

  HLASOVÁNÍ Č.:   8 PRO: 7 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK:   byl přijat 

 11. Schválení, projednání žádostí o finanční pomoc       

Jednalo se o paní, která podala žádost o finanční pomoc na vybudování studny na na Bukově ( do budoucna jediný 
zdroj vody). Již nežádá dostane půjčku od zaměstnavatele.  

12.Zpráva o inventarizaci za rok 2014, schválení prodeje majetku   

Byl proveden audit z Kr.úřadu Plzeň – bez závad. Po kolaudaci ( Zázemí pro sportovce na hřišti) provedeno zjištění 
majetku na hřišti jednalo se o lavice, stoly, obraz atd. Byla vyřazena a nabídnuta k prodeji ( vyvěšeno na úředních 
deskách) sekačka Vari byla prodána za 8 000 Kč.  

  HLASOVÁNÍ Č.:   9 PRO: 7 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK:   byl přijat 

13. Různé – pozemky, lesy,odpady a jiné 

P.Kratochvíle sdělil ( písemně č.j. 407 zal. 10/1) , že o návrh směny pozemků, který jsme mu navrhli nemá zájem  

a že již nechce jednat a považuje celou věc za uzavřenou.                                                                                      
P.Jílek (Rallye Hořovice) předal částku za pronájem obecních prostor 5000 Kč + daň, zároveň poděkoval za 
umožnění závodu.                                                                                                                                                  
Při kontrole odměn zastupitelů v loňském roce bylo zjištěno, že zastupitelům ve volebním období 2010 až 2014 a 
2014 až 2018  v měsíci říjnu, listopadu 2014 jsme nezaplatili sobotu a neděli. Celkem to dělá u každého do 100 Kč. 
Zastupitelé se vzali doplatku této odměny.                                                                                                           
Pak Václav Kohout měl nárok z titulu místostarosty pobírat plnou odměnu v době ( od 11.10 do 4.11. 2014 ), pobíral 
jen poměrnou část. Žádá o doplacení plné odměny.     

Lesospol  z důvodů nahodilé těžby v lese směrem na Mýto bude opravena kamenivem cesta pro tahání dříví. 
V současné době je v příkopu – nesmí být z důvodu bezpečnosti. Roční náklady 40 – 50 tisíc. V letošním roce již 
42 000 Kč + 15 000 Kč ( kamenivo cesta ). V roce 2015 povolena těžba 600 m v současné době spadlo již 674 m3.                                                                                                                                                       

Myslivecký spolek Sirá požádal o sídlo Obecní úřad čp.52 

Vítání občánků pravděpodobně 6.6.2015 na hřišti, mám návrh na opravy místních komunikací, pí. Budínová 
z Rokycanského deníku opět žádá o umístění stránky o obci v časopisu ( příloha Rokycanského deníku).                     
Telefonicky nabídka na letecké snímky obce. 



Zastupitel obce p.Zvolský se informoval na Stavebním odboru ve Zbirohu v jaké fázi je dostavba domu p.Aubrechta 

( pod chatama), dozvěděl se, že se jedná o přerušení a pozastavení stavebního povolení z důvodu nesrovnalostí 

s PD. 

14. Diskuze – návrhy, dotazy, připomínky, podněty obyvatelstva a členů zastupitelstva 

P. Jílek znovu podal žádost o pronájem komunikace na testování vozidel – bude se projednávat na příštím 

zastupitelstvu.  

Sběrné místo – vyváží se i to co nepatří na sběrné místo. Návrh řešení Sběrné místo bude uzavřené a  obsluha otevře 

po telefonické domluvě nebo úprava provozní doby. 

 

 15. Návrh usnesení č.2/2015   

 

Zastupitelstov schválilo        

Schválení programu                                                                                                                                            

Schválení rozpočtového opatření č.1                                                                                                                  

Schválení k pověření provedení rozpočtových změn v roce 2015                                                                                 

Schválení dohod o provedení práce a pracovních smluv                                                                                                                                                                           

Schválení firmy pro rekonstrukci budovy obecního úřadu                                                                                             

Schválení zvýšení členského příspěvku Mikroregion Zbirožsko pro  MAS Světovina                                                

Schválení závěrečného účtu a návrhu rozpočtu Mikroregion Zbirožsko za rok 2014                                                                                                        

schválení prodeje majetku   Schválení vzdání                                                                                                     

Zastupitelstvo vzalo na vědomí   

 

Ukončení jednání s p. Kratochvíle o směně pozemků                                                                                                                                                                                                                                                                                                 

Vzdání se nevyplacených odměn zastupitetelstvu ( bod jednání č. 13 )                                                                             

Doplacení odměny p.Kohoutovi ( bod jednání č.13)                                                                                            

Honební společenstvo sídlo Obecní úřad Sirá čp.52                                                                                  

Pozastavení stavebního povolení p.Aubrecht 

  HLASOVÁNÍ Č.:   10 PRO: 7 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK:   byl přijat 

 

 

 16. Závěr zasedání                                                                         

                                                                                                 

                                

                                                                                     


